

2. HIGHWAY 416 - OWNERSHIP TRANSFER OF CEDARVIEW AND OTHER SERVICE ROADS

AUTOROUTE 416 – TRANSFERT DU DROIT DE PROPRIÉTÉ DE CEDARVIEW ET D’AUTRES ROUTES DE DESSERTE

COMMITTEE RECOMMENDATION

That Council approve the ownership transfer of sections of Cedarview Road and other service roads that were created by the Ministry of Transportation of Ontario during construction of Highway 416, as outlined in this report.

RECOMMANDATION DU COMITÉ

Que le Conseil d’approuver le transfert du droit de propriété de parties du chemin Cedarview et d’autres routes de desserte aménagées par le ministère de Transports de l’Ontario durant la construction de l’autoroute 416. Comme il est souligné dans le présent rapport.

DOCUMENTATION / DOCUMENTATION

1. Deputy City Manager, Planning and Infrastructure report dated 11 May 2012 (ACS2012-PAI-INF-0001)
Rapport de directrice municipale adjointe, Urbanisme et Infrastructure, daté du 11 mai 2012 (ACS2012-PAI-INF-0001)

BACKGROUND

The **TRANSPORTATION COMMITTEE** met on **6 JUNE 2012** and submits the item contained in this report for the information and/or approval of Council at its next regular meeting.

HISTORIQUE

Le **COMITÉ DES TRANSPORTS** s'est réuni le **6 JUIN 2012** et soumet l'article du présent rapport au Conseil municipal pour information et / ou approbation lors de sa prochaine réunion ordinaire.